
 

Tillegg: Debatt, voteringer og musikalske innslag 

DAG 1: 
Landsmøtet ble åpnet med drillere fra Breidablikk skolemusikkorps og Åsheim skolekorps. 
Statsminister Jonas Gahr Støre hilste til landsmøtet på video.  
Åpningshilsen ved fylkesordfører i Trøndelag, Tomas Iver Hallem.  
 

• Landsmøtesak 01.2024  Konstituering    

A:  Åpning:   

President Rita Hirsum Lystad holdt åpningstale.  

B:  Navneopprop:  

Opprop ble gjennomført og det ble registrert 71 delegater.  

Totalt antall stemmeberettigete på landsmøtet med ved fullt oppmøte er 
66, inkludert Forbundsstyret med 9 delegater.  

C:  Godkjenning av innkalling:  

Innkalling godkjent  

D:  Godkjenning av dagsorden/saksliste: 

Dagsorden og saksliste godkjent  

E:  Valg av møteledelse:   

Forbundsstyrets forslag:  Vedtatt  

Karsten Landrø  

Arild Eielsen    

F:  Valg av referenter:  

Forbundsstyrets forslag: Vedtatt  

Ingrid Sofie Nygaard   

Finn Arne Dahl Hanssen  

Thor Olav Fjellhøi   

Botolv Gjeldaker    

G: Valg av fullmaktskomité:  

Forbundsstyrets forslag: Vedtatt   

Frank Mathisen, leder  

Bjørg Odland  

Jørgen Foss    

H:  Valg av redaksjonskomité:  

Forbundsstyrets forslag: Vedtatt  

Christine Hermansen, leder  NMF Sør    

Ingolf Rokseth   NMF Trøndelag   

Liv Bjerke    NMF Innlandet    

I: Valg av to protokollunderskrivere: 

Forbundsstyrets forslag: Vedtatt  

Charlotte Mørk Pedersen  NMF Nord-Norge   

Sigrun Boch    NMF Øst  



 
34 Eivind Hermansen: Innspill til innhold i protokollen. Anmoder om at protokollen også 
inneholder opplysninger om deltakere, hilsener, kulturelle innslag og opplevelser for 
øvrig.  
 

Generell debatt:  
 
Tema 1:   
Fair play – innledning av Heidi Sund, NMF Hordaland  
  
Tema 2:   
Hvordan kan NMF styrke det enkelte medlemskorps i hele landet?   
Hvordan kan Norges Musikkorps Forbund styrke det enkelte medlemskorps også i bygde-
Norge?  På mindre steder er ofte generasjonskorps løsningen for å opprettholde et 
bærekraftig korpstilbud. Hva kan bidra til økt vekst og målrettet utvikling også i bygde-
Norge?  
Innledning av Siri Møller-Holst, NMF Sør  
  
Presentasjon av valgkomiteens innstilling ved leder Bjørn Frode Hansen: 
 
Forslag til landsmøtevedtak fra valgkomiteen:   
President: Rita Hirsum Lystad, Øst, gjenvalg  
Visepresident: Tron Bamrud, Øst, gjenvalg   
  
Styremedlemmer:   
Sindre Sættem, Øst, gjenvalg  
Sara Hamre Sekkingstad, Hordaland, ny  
Lise Hagen Rebbestad, Øst, ny  
Ellen Neverdal, Innlandet, opprykk fra vara 
Tore Bjørheim, Rogaland, ny  
Ole Irgens, Hordaland, gjenvalg   
   
Varamedlemmer:   
Nicolai Bratsberg, Sør, gjenvalg  
Linn Astrid Skjerve, Trøndelag, ny 
  
Ansattrepresentanter til forbundsstyret:  
Medlem: Per Einar Fon  
Vara: Andreas Øvringmo  
   
Kontrollkomité:   
Leder: Frank Mathisen, Nord-Norge, gjenvalg  
Medlem: Christin Nyland, Innlandet, ny   
Medlem: Jørgen Foss, Øst, gjenvalg  
Vara: Oddgeir Øren, Nordvest, gjenvalg,    
   
Forbundsstyrets innstilling til valgkomité, presentert ved Per Einar Fon  
Leder: Bård Granerud, Øst, opprykk fra medlem   
Medlem:  Viggo Bjørge, Hordaland, ny  
Medlem:  Ida Marie Svanholm Hegvold, Trøndelag, ny   
Medlem:  Ingolf Dragset, Nordvest, ny  
Medlem:  Anett Nedregaard, Øst, ny  
  
Valg av revisor: Revisorgruppen Hordaland  



  
Presidenten la frem følgende forslag til uttalelser fra landsmøtet:  

• Frivilligheten er under press – gjør det mer attraktivt  
• La korps bli et verktøy for sosial bærekraft  
• Korps trenger egnede arenaer  
• Gi forutsigbarhet til Forsvarets musikk  

 
Innstilling om at uttalelser vedtas av landsmøtet. Eventuelle innspill til uttalelser sendes til 
redaksjonskomiteens leder Christine Hermansen før lørdag klokken 14.00.  
  
Oppfordring fra 34 Eivind Hermansen om å velge én uttalelse fra Landsmøtet, siden to av 
uttalelsene er repetisjon fra tidligere.  
 
Mottakelse i Erkebispegården – Trondheim kommune 
Konsert i Nidarosdomen med Musikkforeningen Nidarholm og Øystein Baadsvik 
Trøndelagskveld på Lade gård 
 

DAG 2 

 

Musikalsk innslag fra slagverkere fra Åsheim skolemusikk og Grenaderkorpset  

 

Hilsen fra kultur og likestillingsminister Lubna Jaffery på video. 

 

Navneopprop 

Delegat 67 Liv Bjerke har reist hjem. Landsmøtet har da 65 + 9 stemmeberettigede. 

Hun var valgt som medlem i redaksjonskomiteen. Finn Arne Dahl Hansen trer inn i 

komiteen.      

 

Landsmøtesak 02.2024  Årsrapport og regnskap 2022   

Christin Nyland fra forbundsstyret la frem årsrapport for 2022. 

Visepresident Tron Bamrud la frem regnskapet for 2022. 

62 Jacob Falck: Roste forbundsstyret og administrasjonen. 

34 Eivind Hermansen: Frivillighetens år, fikk vi nok ut av det? Viktig at NMF blir synlige. 

Viktig med omdømmebygging. Ser lyst på fremtiden. 

35 Heidi Sund: Hvordan er utviklingen i sommerkursfondet? Hva gjøres med politisk arbeid? 

22 Jenny Nordaune: Påpeker viktigheten av regionkorps. Sats på regionkorpsene! 

10 Generalsekretær Kjersti Tubaas: Vi har fått flere søknader fra korpsene. NMF kommer til 

å løse dette. Administrasjonen har jobbet godt med å skrive høringer. Samarbeidet er godt 

med de andre kulturorganisasjonene. 

1 President Rita Hirsum Lystad: Samspill om å bli mer synlige. Flere har verv i nasjonale 

paraplyorganisasjoner. Snakke korps når man møter politikere. Viktig å være på ulike 

arenaer. 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: Landsmøtet godkjenner årsrapport og regnskap for 

2022. Vedtatt (enstemmig) 

 



 

Landsmøtesak 03.2024   Årsrapport og regnskap 2023   

Christin Nyland fra forbundsstyret la frem årsrapport for 2023. 

Visepresident Tron Bamrud la frem regnskapet for 2022. 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: Landsmøtet godkjenner årsrapport og regnskap for 

2023. Vedtatt (enstemmig) 

Hilsen fra Marianne Ween i kulturalliansen 

Landsmøtesak 04.2024   Ny instruks og modell for kontrollkomiteer   

Ellen Neverdal fra forbundsstyret la frem saken. 

45 Cesilie M. Olsen: Rogaland ønsker ikke å støtte forbundsstyrets forslag til en felles 

regional kontrollkomité. Ønsker organisering slik som i dag. Støtter instruksen til 

kontrollkomiteer. Forslag fra Rogaland: 

Punkt 1 som det står 

 

Nytt punkt 2: 

Landsmøtet ber forbundsstyret arbeide videre med modell for organisering av 

kontrollkomité, herunder en grundigere konsekvensanalyse og beskrivelse for 

gjennomføring, og fremme saken på nytt når dette, samt erfaringene fra arbeid med felles 

instruks foreligger, tidligst ved landsmøtet 2026. 

 

47 Christine Hermansen: Mener kompetansen i komiteene blir bedre ved den nye modellen. 

Støtter forbundsstyrets innstilling. 

68 Henning Søbakken: NMF Innlandet støtter forbundsstyrets forslag, men ønsker at det bør 

velges varamedlemmer i hver region. 

20 Ingolf Rokseth: NMF Trøndelag støtter forbundsstyrets forslag.  

38 Sara Hamre Sekkingstad: NMF Hordaland støtter forbundsstyrets forslag. 

7 Ellen Neverdal: Varamedlem i hver region er forklart i instruksen. 

Forbundsstyrets forslag til vedtak:  

1. Landsmøtet vedtar instruks for kontrollkomiteer i Norges Musikkorps Forbund. 

Enstemmig vedtatt 

2. Landsmøtet vedtar anbefalt modell for kontrollkomiteer i Norges Musikkorps 

Forbund 

Vedtatt mot 6 stemmer  

Hilsen fra barne- og familieminister Kjersti Toppe på video  



Landsmøtesak 05.2024  Kontingent   

Visepresident Tron Bamrud la frem saken. 

42 Astrid Helen Ove: Synes ikke at ordet etterslep er riktig ord, og undergraver tidligere 

vedtak på landsmøter. 

40 Arve Lindgren: Viktig sak. Det er riktig å øke kontingenten noe. Må øke kontingentene i 

korpsene også. 60-40 modellen gjør at nasjonalt ønsker mer inntekter. 

54 Sigrun Bock: Mye risiko i de inntektene NMF har. Positivt at det blir tatt tak i dette med 

kontingent. Stiller seg bak forbundsstyrets forslag. 

16 Gunnhild Skjold: Stiller seg bak punkt 1 fra forbundsstyret. Ber landsmøtet om å ikke 

støtte punkt 2 om konsumprisindeks. Bør være en sak som diskuteres på hvert landsmøte.  

47 Christine Hermansen: Ser at det må bli en regulering av kontingenten nå, som vil være 

positivt både for nasjonalt og region. Trenger økonomisk handlingsrom. NMF Sør støtter 

forbundsstyrets forslag. 

24 Arnt Sigurd Kjøglum: Full forståelse for at økonomien må sikres. Det går ut over de 

korpsene som har færrest medlemmer. Kunne tenke seg at fordelingsnøkkelen kunne vært 

annerledes. 

62 Jacob Falck: De små korpsene vil slite. Det er dyrtid, og det er dyrt å være med i korps. 

NMF har den høyeste kontingenten av medlemmene i NMR. Foreslår 4 % økning. 

20 Ingolf Rokseth: Støtter forbundsstyrets forslag. Vedtektene sier at kontingent skal 

behandles på hvert landsmøte. Det er ingen direkte sammenheng mellom NMF sin 

kontingent og korpsenes kontingent. 

34 Eivind Hermansen: Vi har litt ansvar for de små korpsene. Nytt forslag under pkt 2 om å 

endre ordet fra til for. 

45 Cesilie M. Olsen: Støtter forbundsstyrets forslag. 

2 Tron Bamrud: Forbundsstyret og ledermøtet bør jobbe med kontingentsaken også mot 

neste landsmøte. 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: 

1. Landsmøtet vedtar økning i kontingent pr. 01.01.25 etter følgende modell: 

a. Korpskontingenten økes fra kr 1750,- til kr 2750,- 

b. Grunnkontingenten reduseres fra kr 110,- til kr 80,- 

c. Aktivitetskontingenten økes fra kr 165,- til kr 250,- 

Vedtatt mot 1 stemme  

2. Landsmøtet vedtar at kontingenten fra 2026 reguleres i henhold til statistisk 

sentralbyrås (SSB) konsumprisindeks. 

Vedtatt mot 19 stemmer 

Forslag fra 34 Eivind Hermansen: 

Landsmøtet vedtar at kontingenten for 2026 reguleres i henhold til Statistisk sentralbyrås 

(SSB) konsumprisindeks. 



Eivind Hermansens forslag fikk 16 stemmer og falt. 

Landsmøtesak 06.2024   Vedtekter – revidering   

Innspill: 

Sindre Sættem fra forbundsstyret la frem saken. 

36 Kåre Stokke – Foreslår nytt vedtakspunkt 4.4 b Generell debatt. Skriftlig innspill: 

§  4.4  
b. Generell debatt 

37 Knut-Johan Onarheim: Språklige endringer. Endre vi til og i § 2 

16 Gunnhild Skjold: Ønsker at kontingent skal opp på hvert landsmøte 

47 Christine Hermansen: Har fire forslag til endringer: 

 § 1 Organisasjon:  

Norges Musikkorps Forbund stiftet 1918, er en landsomfattende, demokratisk 

musikkorganisasjon for musikanter, musikere, drillere og andre medlemmer av 

musikk- og drillkorps, heretter kalt korps.  

§ 2 Formål 

Norges Musikkorps Forbund skal gjøre korps til en attraktiv og tilgjengelig 

fritidsinteresse for barn, unge og voksne, og Norges Musikkorps Forbund skal være 

en mangfoldig og inkluderende organisasjon som bidrar til et sosialt bærekraftig 

samfunn og fremmer folkehelse.  

§ 4.4 Dagsorden, punkt b om generell debatt 

NMF Sør foreslår at tekst fra punkt 12 i forretningsorden tas inn i vedtektene om 

generell debatt: Tema til debatt skal ikke relateres til formelle saker på 

landsmøtet og innledningen skal ikke ha varighet over 4 minutter. Under 

debatten gjelder 2 minutters taletid. 

§ 4.4 Dagsorden, punkt e 

Plan, honorar for forbundsstyret, den nasjonale kontrollkomiteens og den nasjonale 

valgkomiteens medlemmer og varamedlemmer, og kontingent. 

  



22 Jenny Nordaune: Støtter den nye formålsparagrafen. Støtter Kåre Stokke sitt forslag til 

generell debatt.  Livstilfredshet endres til livskvalitet. Skriftlig endringsforslag: 

§2 Formål 

Norges Musikkorps Forbund skal gjøre korps til en attraktiv og tilgjengelig 

fritidsinteresse for barn, unge og voksne. Vi skal være en inkluderende og 

mangfoldig organisasjon som fremmer god folkehelse, økt livskvalitet og bidrar til 

et sosialt bærekraftig samfunn. 

 

20 Ingolf Rokseth: Ny 3.3.c strykes. Ønsker at 4.4.e beholdes. Skriftlig innsendt 

endringsforslag: 

§4.4.e beholdes uten endring. 

Nytt punkt §3.3.c strykes. 

34 Eivind Hermansen: Ønsker kortere frist på forslag til temaer til Generell debatt. Snakke 

om det medlemmene er opptatt av. 

36 Kåre Stokke: Rammer for generell debatt. Definere taletid. Lage liv i landsmøtet 

3 Ole Irgens: Hva skal en generell debatt være? Frist på 8 uker er for at alle kan være 

forberedt. Kanskje det kunne være en åpen post (aktuell sak)? 

7 Ellen Neverdal: Regional kontrollkomite. Beholde gammel tekst 6.3.d 

5 Sindre Sættem: Forbundsstyret endrer ordet livstilfredshet til livskvalitet. Trekker forslag 

6.3 angående kontingent. 

38 Sara Hamre Sekkingstad: Forslag om å utsette avstemming til etter lunsjen. 

47 Christine Hermansen: Presisering med endring av § 4.4 Dagsorden, punkt b om generell 

debatt: 

§ 4.4 Dagsorden, punkt b om generell debatt 

NMF Sør foreslår at tekst fra punkt 12 i forretningsorden tas inn i vedtektene om 

generell debatt: Tema til debatt skal ikke relateres til formelle saker på 

landsmøtet.  

 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: Landsmøtet vedtar justering av Norges Musikkorps 

Forbunds vedtekter i tråd med fremlagt forslag, og ber om at Forbundsstyret justerer “Mal 

for vedtekter i korps tilknyttet NMF” i samsvar med de nye vedtektene. 

5 Sindre Sættem: Forbundsstyret ønsker å fjerne paragraf 3.3.c.  

6 Nicolai Bratsberg: Foreslår at det voteres først over NMF Sør sitt forslag vs 

forbundsstyrets innstilling. Så setter vi det som vinner opp mot original tekst.  

  



23  Øyvind Berg: Foreslår at vi tar ett opprop så vi er sikker på alle er tilstede før votering. 

Det tas gruppe for gruppe.  

Konklusjon: NMF Øst mangler 1, ellers aller komplett.  

38 Sara Hamre Sekkingstad: En presisering av forslaget fra NMF Hordaland, skriftlig innspill: 

§2 Endre ordet "vi" til "og".  

6: Nicolai Bratsberg, presiserer sitt forslag igjen og vi går til votering.  

Dirigentbordet ønsker å stemme over alle forslagene samlet, kommer innvending fra 

delegat 16 Gunnhild Skjold. Delegaten ber om at hver endring stemmes for separat.  

VOTERING: 

§ 1 Organisasjon 

Skriftlig forslag fra NMF Sør:  

§ 1 Organisasjon:  

Norges Musikkorps Forbund stiftet 1918, er en landsomfattende, demokratisk 

musikkorganisasjon for musikanter, musikere, drillere og andre medlemmer av musikk- og 

drillkorps, heretter kalt korps.  

Votering § 1: Flertall for NMF Sør sitt forslag. Musikanter er inne.  

Votering for endring § 1: Enstemmig vedtatt.  

 

§ 2 Formål 

Skriftlig forslag fra NMF Sør: 

§ 2 Formål 

Norges Musikkorps Forbund skal gjøre korps til en attraktiv og tilgjengelig fritidsinteresse 

for barn, unge og voksne, og Norges musikkorps forbund skal være en mangfoldig og 

inkluderende organisasjon som bidrar til et sosialt bærekraftig samfunn og fremmer 

folkehelse.  

Votering for § 2: Formål: Sør sitt forslag mot forbundsstyret sitt forslag: 33/32.  

Votering for endelig endring av § 2: Vedtatt mot 1 stemme.  

§3 MEDLEMSKAP 

§ 3.1 – Vedtatt enstemmig 

§ 3.3.b – Vedtatt enstemmig 

§ 3.3. c – Endringsforslaget trekkes av forbundsstyret.  

§4 LANDSMØTE 

§ 4.1 – Vedtatt enstemmig 

§ 4.2 – Vedtatt mot 6 stemmer 

§ 4.3 b – Vedtatt enstemmig 

§ 4.3.d – Vedtatt enstemmig 



4.4.b – Generell debatt:  

Votering: NMF Hordalands forslag: 49 

Votering for forbundsstyret sitt forslag: 11 

NMF Sør sitt forslag: 6 

Hordaland sitt forslag vedtatt med 49 mot 17 stemmer 

4.4.e – Forslag fra Sør om honorar til nasjonal kontrollkomité; Plan, honorar for 

Forbundsstyret, den nasjonale kontrollkomiteens og den nasjonale valgkomiteens 

medlemmer og varamedlemmer, og kontingent. 

Votering:   

Landsmøtet vedtar tilføyelsen av den nasjonale valgkomiteens. 

§ 6 REGIONTING 

§ 6.2.a – Vedtatt enstemmig 

§ 6.3 – Endringsforslaget er trukket av forbundsstyret, uten innvendinger 

§ 6.3.e – Vedtatt enstemmig 

§ 6.4 – vedtatt enstemmig 

§ 7 REGIONSTYRET 

§ 7.3.d – Vedtatt enstemmig 

§ 9 KOMITEER 

§ 9.1 – Vedtatt enstemmig 

§13 VEDTEKTSENDRINGER 

§ 13 – Vedtatt enstemmig 

Musikalsk innslag med skolekorpsmusikanter fra Eberg skolemusikkorps,  

Hilsen fra generalsekretær i Frivillighet Norge. 

 

Landsmøtesak 7 – Valg 

35 Heidi Sund: Ønsker lavere snittalder, uten at det er personlig for de som er foreslått, 

men ønsker å gi en henstilling til ny valgkomite om at det må samarbeides godt med 

regionene og at de strategiske målene nås ved aktivt samarbeid mellom region og 

valgkomité. 

47 Christine Hermansen: NMF Sør setter pris på det som er fremlagt, men har noen 

betraktninger fremover: Økt fokus på mangfold, men årets innstilling er ikke mangfoldig. 

Det er mye gjenbruk, finn flere nye med styreerfaring fra organisasjoner utenfor korps.  

  



Votering: 

President: Rita Hirsum Lystad, Øst – Valgt ved akklamasjon 

Visepresident: Tron Bamrud, Øst - Valgt ved akklamasjon 

 

Styremedlemmer:  

Sindre Sættem, Øst - Valgt ved akklamasjon 

Sara Hamre Sekkingstad, Hordaland, Valgt ved akklamasjon 

Lise Hagen Rebbestad, Øst, Valgt ved akklamasjon 

Ellen Neverdal, Innlandet, Valgt ved akklamasjon 

Tore Bjørheim, Rogaland, Valgt ved akklamasjon 

Ole Irgens, Hordaland, Valgt ved akklamasjon 

  

Varamedlemmer:  

Nicolai Bratsberg, Sør - Valgt ved akklamasjon 

Linn Astrid Skjerve, Trøndelag - Valgt ved akklamasjon 

 

Kontrollkomité: 

Leder:  Frank Mathisen, Nord- Norge - Valgt ved akklamasjon 

Medlem:  Christin Nyland, Innlandet - Valgt ved akklamasjon 

Medlem:  Jørgen Foss, Øst - Valgt ved akklamasjon 

Vara:  Oddgeir Øren, Nordvest - Valgt ved akklamasjon 

 

Ansattrepresentant: Valgt i forkant av landsmøtet 

Per Einar Fon 

Andreas Øvringmo - vara 

 

Valgkomité: 

Leder: Bård Granerud, Øst - Valgt ved akklamasjon 

Medlem: Viggo Bjørge, Hordaland - Valgt ved akklamasjon 

Medlem: Ida Marie Svanholm Hegvold, Trøndelag - Valgt ved akklamasjon 

Medlem: Ingolf Dragset, Nordvest - Valgt ved akklamasjon 

Medlem: Anett Nedregård, Øst - Valgt ved akklamasjon 

 

Revisor: Revisorgruppen Hordaland – Valgt ved akklamasjon 

 

Presentasjon av Ungdomsløftet og konsert med PULSE med musikanter fra Byåsen 

skolemusikkorps og Flatåsen skoles musikkorps. 

 

Festmiddag – Bjørg Odland tildelt sølvtrompeten. 
 

  



DAG 3 

Musikalske innslag: 

Solist fra Byneset og Leinstrand skolekorps 

- Tubakvartett med musikanter fra Byneset og Leinstrand skolekorps, Ranheim 

skolekorps, Åsvang og Eberg skolekorps og Tillerbyen skolekorps.  

- Navneopprop 

- Hilsen til landsmøtet frå direktør Morten Christiansen i Norsk kulturskoleråd. 

- Presentasjon av redigerte uttalelser til landsmøte fra lederen i kontrollkomiteen. 7 

innkomne endringsforslag. Det vil bli behov for redigering i etterkant. 

- Presidenten svarer: Takk for arbeidet, hører at innspillene er i varetatt, 

forbundsstyret trekker uttalelsene og støtter redaksjonskomiteens fremlegg. Ber 

samtidig om at forbundsstyret får tillatelse til å gjøre små språklige endringer i tråd 

med det leder av kontrollkomiteen sa.  

- Presentasjon av ny nettportal ved Truls Petter Bergh fra Cure, vår 

samarbeidspartner i dette prosjektet. 

o Informasjon fra generalsekretær om at man ligger litt etter skjema, men at 

resultatet blir bra. 

o Liten video med sniktitt på nye nettsider 

o Nettsiden blir en nettside uten sidestykke i Organisasjons-Norge 

 

Landsmøtesak 8 – Innkomne saker 

 

Sak 8.a Gjennomgang av NM janitsjar Trondheim 

Per Qvarnstrøm fra forbundsstyret la frem saken. 

- Det er kommet 5 innspill som ligger ved sakspapirene. 

- Innspillene går på størrelsen på arrangement, hotellkapasitet, bookingsystem for 

korpsene på hotell, hotellpriser, generelle kostnader for øvrig i Trondheim, 

Spilletider ift. antall korps, konsertarena kvalitet, hotellenes salers egnethet, 

utfordringer i å skaffe øvingsrom for korpsene, gjennomføringsmodell – tak på antall 

korps, gratis billetter til festkonserten – kan man få to? 

- Selv om innspillene går på NM janitsjar, mener forbundsstyret at alle NM-

arrangementene skal gjennomgås i en helhet, ikke bare NM janitsjar. 

 

60 – Eirik Møller Kampen - Løfter utfordringer med hotellbooking og G-travel sine frister 

som er før man vet hvilken dag man spiller, for de korpsene som prøver å kvalifisere seg.  

 

62 – Jakob Falck - NM er fantastisk. Trondheim har greid å bygge en flott tradisjon og 

arrangement rundt NM. Det betyr ikke at det kan bli bedre, blant annet må man kunne 

tilby billigere overnatting i f. eks gymsaler. 

 

20 – Ingolf Rokseth - Vi har forvaltet NM janitsjar på vegne av fellesskapet i 34 år. 

Plasseringen av NM ble lagt til Trondheim da Olavshallen åpnet og arrangementet har bare 

vokst. Hele tiden har arrangementet vært i kontinuerlig utvikling. På en helg samles 

nærmere 10 % av medlemsmassen vår. Arrangementet her setter korps på kartet på en ny 

måte. Vi blir nevnt sammen med konsert med Bevouse D’or og Justin Bieber. 

Handelsstanden i Trondheim sier hvor viktig NM er for lokalsamfunnet. NMF Trøndelag 

ønsker å bidra til videre utvikling av NM janitsjar og de andre arrangementene og stiller oss 

bak forbundsstyrets innstilling.   



40 Arve Lindgren - NMF har en stor portefølje som vil være viktig for byutvikling. Både NM 

janitsjar og NM brass er deltakerstyrte arrangement. Ringvirkningsanalyse av NM brass med 

2700 deltakere gav 14,5 millioner kroner i ringvirkninger i Bergen. Det bidrar også til 12,4 

årsverk i regionen. Det verktøyet vi får gjennom NM brass gjør at man stiller enda sterkere 

i forhandlinger med kommune, fylkeskommune og sponsorater. Det ligger store muligheter 

i arrangementene våre, bruk destinasjonsselskapene i byene dere skal til for å 

kommersialisere arrangementene.  

 

42 Astrid Helen Ove - Man sammenligner ofte NM brass og NM janitsjar, men NM brass er i 

en by hvor det er mange flere hotellrom enn deltakere. Det gjelder ikke for NM janitsjar. 

Korpsene gir tilbakemeldinger med ris og ros. Det må være mulig å se på prisene på hotell, 

bytt ut G-travel, ha garderobeløsning for instrumenter, start fredag kl 09, gjør noe med 

instrumentmessen, lytt til tilbakemeldinger fra medlemmene våre. Om det viser seg at 

arrangementet ikke kan endres, bør NMF ta en fot i bakken og dele arrangementet i to.  

 

27 Caroline Sofie Bjørge: Vi må tørre å ta opp tilbakemeldingene fra korpsene våre og 

diskutere dette uten å være redde for å fornærme arrangører. Målet er å lage gode 

arrangementer for medlemmene våre. Vi i NMF Nordvest støtter vedtaket fra 

forbundsstyret, men ønsker en presisering av vedtaket hvor ledermøtet får en 

tilbakemelding på arbeidet i utvalget for å være med og følge opp evalueringen. NMF 

Nordvest leverer et skriftlig endringsforslag.  

 

65 Eva Sødal: Det beste med NM janitsjar er at det er så kompakt, man får hørt de man 

hvil og møtt gode venner på et lite område. Tror det blir vanskelig å finne en annen by som 

kan tilby et arrangement på et så kompakt område. Det er også leit om vi ikke skal ønske 

korps som vil være med velkommen eller å dele arrangementet i to. Det er positivt med en 

evaluering slik forbundsstyret har foreslått.  

 

34 Eivind Hermansen: Honnør til NMF Trøndelag som lager et så godt arrangement. Vi som 

organisasjon må tenke på kvaliteten på rommene vi tilbyr. Bør vi se på om NM skolekorps 

skal slås sammen? Da kan man ha ett år i Stavanger og ett år i f. eks Kristiansand. La oss se 

på alle arrangementene i helhet.  

 

35 Heidi Sund: Vi må forstå rollefordelingen mellom vertskap og gjest. Vertskapet rolle er å 

forstå gjestenes behov. Tradisjon er viktig, men vi må være åpne for å gjøre nye ting og på 

nye måter, slik at gjestene føler seg velkommen. Vi kan ikke snu bunken uten en grundig 

evaluering og uten at man gir signal om at man tar imot tilbakemeldinger. Jeg ser frem til 

en gjennomgang og utveksling av ideer.  

 

32 Jacob Falck: Tilsvar til delegat 42 da det er jeg som sier at man alltid klager, men de 

kommer alltid igjen. Håper det blir et nytt NM marsjering som lager blest opp Karl Johan, 

for det viser politikerne hvor viktig vi er. Vi må vises mer i pressen selv om det er 

vanskelig. Se på det alle tenker på, se på NM marsjering i Oslo og utfordrer Nord-Norge til 

Arctic music cup i Bodø eller Tromsø. Vi skulle gjerne hatt noe i Nord-Norge.  

 

Vedtak:  

Landsmøtet ber Forbundsstyret gjennomgå og evaluere konkurranseporteføljen til Norges 

Musikkorps Forbund. Med tillegg om at oppdatering av arbeidet gis på ledermøtet. 

Enstemmig vedtatt.  

 



Sak 8.B Åpenhet og medvirkning  

Ole Irgens fra forbundsstyret la frem saken. 

En hilsen til alle som følger oss på stream. Det er flott med det engasjementet vi ser i 

forum på facebook om gårsdagens diskusjoner. Går gjennom hvordan NMF sitt 

forbundsstyre er åpent og transparent, selv om det alltid kan bli bedre. Vi er ydmyk for at 

medlemmene våre ønsker enda større åpenhet enn det vi har i dag. Presenterte forsalg til 

vedtak.  

27: Caroline Sofie Bjørge: NMF Nordvest får også tilbakemelding om at vi er utilgjengelig. 

Slik protokollene våre er fremlagt i dag er det vanskelig å forstå hva som er jobbet med. 

da vedtakene ofte lyder: Styret vedtar administrasjonens fremlegg. Hva sier det våre 

medlemmer? Jeg er ganske sikker på at det er enkle ting vi kan gjøre for å være mer 

tilgjengelig. 

Vedtak:  

Landsmøtet ber forbundsstyret gjennomgå nåværende praksis knyttet til åpenhet og 

informasjonsdeling, og vurdere behovet for eventuelle justeringer for å sikre at Norges 

Musikkorps Forbund oppfattes som en åpen og tilgjengelig organisasjon med gode 

muligheter for medvirkning. Med tillegg om at oppdatering på arbeidet gis på ledermøtet. – 

Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 9 – Honorar forbundsstyret og kontrollkomité 

Nicolai Bratsberg fra forbundsstyret la frem saken.  

Presenterte forslag til honorar til forbundsstyret og kontrollkomité i henhold til 

sakspapirene. Om man ønsker å fastsette et honorar til valgkomité slik som det ble vedtatt 

i går, kan man f.eks se på punkt 4 – honorar for kontrollkomité. 

38: Sara Hamre Sekkingstad: Mange organisasjoner har fullt frikjøp av sine styreledere, 

noen har delvis frikjøp. Skal vi nå strategimålene våre må vi være til stede på arenaene 

hvor beslutningen tas. En måte å gjøre oss mer synlig er å frikjøpe styrelederen vår på 

fulltid. Det er både fordeler og ulemper med dette. Kan 100 % frikjøp av president være et 

bidrag for å synliggjøre og hjelpe å nå målene våre? NMF Hordaland fremmer forslag til 

nytt punkt 6 «Landsmøtet ber om at det blir utredet 100 % frikjøp av president frem til 

landsmøtet i 2026.  

Utredningen må blant annet vise fordeler og ulemper, og inneholde en oversikt over 

tilsvarende organisasjoner som har frikjøpte styreverv med resultater (gjennomslag 

politisk/støtte fra det offentlige/sponsorater).» 

47: Christine Hermansen.  

Fremmer forslag om honorar til valgkomité lik kontrollkomité med 5200,- for medlemmer 

og vara. Vi støtter og forslaget fra NMF Hordaland.  

39: Vidar Frøseth 

Vi har ikke anledning til å sette honorar til valgkomité i dag, da vedtektene vi endret i går 

først gjelder fra i morgen.  

Dirigentbordet kommenterer at de ikke ser at det er til hinder for landsmøtet å 

sette honorar.  



 

Votering: 

- Forslag til vedtak fra forbundsstyret: Enstemmig vedtatt 

- Nytt punkt 6 (NMF Hordaland): Vedtatt med 1 stemme imot.  

- Nytt punkt 7 (NMF Sør): Enstemmig vedtatt  

PAUSE 

- Presentasjon av medlemsfordeling, medlemskort og korpsbutikken av 

forretningsutvikler Thor Hansen 

- Tall og trender for NMF av daglig leder NMF Sør, Finn Arne Dahl Hansen.  

o Egne undersøkelser, medlemsundersøkelse i 2019, 2021 og start 2024. I 

januar 24 er undersøkelsen omdøpt til kroppsundersøkelsen. I 2023 sendte vi 

og ut musikant og drillundersøkelsen for første gang. Disse kartlegger 

opplevelser av egen hverdag hos musikanter og drillere under 19 år. Planen 

er å sende ut disse undersøkelsene annen hvert år.  

o Resultatene av undersøkelsene legges på nettsiden.  

o Presentasjon av resultatene fra korsundersøkelsen fra Telemarkforskning.  

o Ekstern forskning 

 

Uttalelser: 

Landsmøtet vedtok enstemmig alle fire uttalelsene ihht utsendt revidering av 

redaksjonskomiteen. 

- Hilsen fra Field Band Foundation 

- Landsmøte 2026: NMF Nordvest presenterte Ålesund som vertsby for landsmøtet 

2026. 

- Landsmøtet avsluttes: 

o President takket NMF Trøndelag og administrasjonen 

o Takk til dirigenter, Karsten Landrø og Arild Eielsen.  

o Takk til leder i valgkomiteen, Bjørn Frode Hansen med en enstemmig valgt 

innstilling.  

o Takket av avtroppende styremedlemmer og kontrollkomitémedlemmer 

o Takk til tillitten landsmøtet har vist.  

 

 


